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 Protokoll pensionärsrådet 
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Elsa Fogelberg  Göran Cederstrand 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Rune Axelsson 

Göran Cederstrand 

Christer Flink 

Elsa Fogelberg 

Ulla-Britt Hartell 

Barbro Lundqvist 

Lill Sjöström 

Kerstin Krook 

 

Frånvarande: 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare 

Annelie Birath, enhetschef Sätra vård- och omsorgsboende 

Anette Petersson, preventionssamordnare SDF 

Malin Lehammer, Polisen 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

 

2 § Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Göran Cederstrand väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Anette inleder med att informera om den lokala 

samverkansöverenskommelsen med Polisen som reviderades i 

februari 2018. Anette informerade om innehållet i den nya 

överenskommelsen med fokus på vad som är nytt. Bland annat 

finns ett avsnitt om illegala bosättningar och arbetsfördelningen 

mellan Polisen och förvaltningen rörande dessa. Det finns också 

ett tydliggörande avsnitt kring arbetsflödet gällande 

socialtjänstsinsatser.  

 

Anette informerar även om arbetet med att bekämpa klotter. Elsa 

frågar hur man ska gå tillväga om man vill anmäla klotter. Anette 

svarar att det enklaste sättet är att ta en bild med sin smarta 

telefon, om man har en, och felanmäla via appen Tyck till.  

 

Obehörig trafik på skärholmstorget är ett annat fokusområde. Det 

är ett problem med många aktörer inblandade, just nu förs 

diskussioner med Trafikkontoret om att sätta upp skyltar bland 

annat.  

 

Staden har inlett ett arbete med kommunala ordningsvakter. 

Vakterna har anställts, fyra bilar kommer att cirkulera över hela 

Stockholm. Skärholmens stadsdelsförvaltning har lämnat in 

önskemål om ordningsvakter för vissa delar av 

stadsdelsnämndsområdet. Ordningsvakternas uppgifter är 

ordningshållning på plats. De ska inte ta upp anmälningar eller 

så, men de ska vara polisens ”ögon och öron”.  

 

Christer undrar om ordningsvakterna anställs på grund av 

Polisens bristande resurser. Malin svarar att det inte är så, utan 

det är ett komplement för att Polisen ska kunna bedriva 

utredningsarbete. 

 

En allmän diskussion om trygghet, resurser och hur medborgare 

kan göra när de upplever störningar, främst i form av 

ungdomsgäng, följer.   
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Malin och Anette kommer överens med rådet om att återkomma 

en gång per termin.  

Annelie Birath tar vid och informerar om vad som är på gång vid 

Sätra vård- och omsorgsboende. Personalmässigt är det 

fullbemannat inför sommaren. Sommarcaféet öppnar för 

säsongen, tisdagar och torsdagar är det öppet. 

 

Annelie avslutar med att bjuda in till en diskussionsträff om vilka 

aktiviteter som förvaltningen ska erbjuda på Aspens 

aktivitetscenter. Diskussionsträffen kommer att äga rum på 

Aspens aktivitetscenter, Frösätrabacken 7 C, den 30 augusti kl. 

13.30.  

 

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.  

 

8 § Skrivelser och rapporter 

Den 17 maj var det en äldredag på aktivitetscentret Eken, där 

man som äldre hade möjlighet att få information från 

förvaltningen om vad man kan få hjälp med samt vilka 

hjälpmedel man kan ansöka om. Rådet menar att dagen är viktig 

– men den måste fyllas med vettigt innehåll. Till exempel bör det 

finnas en person som hälsar välkommen och berättar vad dagen  

handlar om. Många pensionärer efterfrågade information om 

trygghetsboende, men ingen representant från något boende fanns 

på plats. 

 

9 § Övriga frågor 

Som tack för värdefullt stöd för förvaltningen och med önskan 

om en skön sommar överlämnade Maria en bricka med motiv 

från Skärholmen till var och en av ledamöterna. 

 

10 § Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet godkänns och justeras 2018-06-07   


